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Ecleziastul 10: 4    „Când izbucneşte împotriva ta mânia celui ce 
stăpâneşte, nu-ţi părăsi locul, căci sângele rece te păzeşte de mari 
păcate” 
 
*Păstrează-ţi poziţia în Cristos, păstrează-ţi mărturia. Păstrează-ţi 
mărturia ta în Cristos (Efes. 4: 15). 
 

*Acum, vindecarea nu este ceva ce tu doar spui, „Păi, eu o cred. 
Eu o cred.” Acum, acea este în regulă. Dacă aceea este cel mai bine ce 
tu poţi să faci, doar mental, sau doar să spui, „Păi, ...da, eu o văd. Eu 
cred aceea; eu o accept.” Atunci, dacă tu o accepţi pe acea bază, doar 
spune-o iarăşi şi iarăşi. Spune-o tare afară. Spune-o iarăşi şi iarăşi; doar 
spune continuu: „Eu sunt vindecat. Eu sunt vindecat.” (1Petru 2: 24). 
Spune-o până când tu o crezi cu adevărat. Şi când tu o crezi, atunci ea se 
va întâmpla. Nu fă, nu avea o mărturie negativă. De fiecare dată când tu 
mărturiseşti, „Păi, eu totuşi mă simt rău astăzi, eu presupun că eu...” tu 
mergi drept înapoi în acelaşi făgaş în care tu ai fost la început. Nu este 
aici nici un bărbat sau o femeie botezaţi cu Duhul Sfânt, decât aceia care 
au început mărturisirea lor. (Dacă tu spui:) „Păi, eu cred că eu am 
pierdut Duhul Sfânt. Eu cred că El a plecat de la mine. Eu cred că eu...” 
tu mergi drept jos; tu niciodată.... Ascultaţi atenţi. Tu niciodată nu vei 
trăi mai sus de mărturisirea ta. Isus este Marele Preot al mărturiei 
noastre, (este aceea corect? Acum, Evrei 3 :1, 14-16, acum orice şcolar 
ştie că acelaşi cuvânt „Profesie” este „mărturie” de asemenea, aceeaşi 
traducere), stând acum la dreapta Tatălui ca să facă mijlocire, pentru ce? 
Pentru mărturia noastră. El nu poate face nimic pentru voi, până când 
mai întâi voi nu mărturisiţi că El a făcut-o. Vedeţi? Când tu o accepţi... 
Acum, eu nu am fost salvat... Eu nu sunt salvat în seara acesta, pentru că 
eu am primit bucurie şi am strigat. Aceea nu este aceea. Eu nu sunt 
salvat pentru că darul lui Dumnezeu lucrează prin mine. Eu sunt salvat 
pentru că eu am întâlnit condiţiile pe care Isus Cristos le cere de la 



mine. Eu sunt salvat conform cu Biblia. Vedeţi? Este aceea corect? Şi 
nu din cauză eu mă simt ca şi cum sunt salvat. Satan poate să vă 
biciuiască în jur şi să vă încurce sentimentele (simţămintele) voastre, 
dar el nu poate când acesta este „Aşa Vorbeşte Domnul”. Vedeţi? El nu 
o poate face. El nu poate să se întindă peste acesta; aceea îl va înfrânge. 
 
 *Acum, când tu crezi că tu eşti salvat, stând pe locul tău. 
Oriunde ai fi fost tu, tu ai acceptat aceea şi ai început să mărturiseşti şi 
să spui oamenilor că tu ai fost salvat. Ei bine, tu doar ai spus mereu, „Eu 
sunt salvat.” (Marcu.16: 16). Oamenii spun, „Nu este nici o diferenţă în 
tine”, dar tu ai crezut că acolo era. Este aceea corect? Şi tu ai continuat 
cu mărturia ta şi după un timp, ea a lucrat neprihănire. Toţi vecinii tăi şi 
fiecare ştie că tu eşti salvat acum, pentru că tu o crezi, tu ai mărturisit-o. 
De ce, ce s-a întâmplat? Ce te-a schimbat? El este Marele Preot al 
mărturisirii tale, stând la dreapta Tatălui, făcând bună mărturia ta. 
(Rom.8: 33-34). Acum, este acelaşi lucru prin vindecare. Tu Îl accepţi 
pe El ca şi vindecătorul tău, renunţi la simţămintele tale. Nu este prin 
simţire; ci este prin credinţă (Efes.2: 8-9). Spune că tu eşti vindecat; 
crede că tu eşti vindecat; acţionează ca şi cum tu eşti vindecat; asociază-
te cu aceia care cred în vindecare; şi Dumnezeu te va aduce drept afară 
la o sănătate perfectă: aceea nu va eşua. 
 
 *Şi dacă El a promis, atunci El trebuie să o facă, pentru că El 
trebuie să-și ţină Cuvântul Său. El v-a promis vouă acelaşi lucru, care 
este, „Dacă voi puteţi crede, aceea se va întâmpla...” Dacă voi nu puteţi 
crede, aceea doar nu se va întâmpla (Iacov.1: 6-7). Acum, eu nu vă pot 
face pe voi să credeţi, şi nici voi nu vă puteţi face pe voi înşivă să 
credeţi. Dumnezeu trebuie să vă dea aceasta vouă. Este un dar de la 
Dumnezeu, să crezi. Nu credinţa ta, ci, Credinţa lui Dumnezeu (Gal.2: 
19-20). Credinţa voastră intelectuală ar butea crede bine, dar până când 
credinţa lui Dumnezeu nu este jos în inima voastră... Vedeţi, credinţa 
voastră intelectuală poate accepta aceea, ca să facă aceea. Şi doar 
continuă să crezi cu toată inima ta până când Dumnezeu ţi-o descoperă 
ţie. Vedeţi? Doar continuă să crezi până când Dumnezeu o descoperă 
(Mat.11: 23) Până când El o descoperă... 
 
 *Noua naştere este Cristos, este o descoperire. Dumnezeu v-a 
descoperit această mare taină, şi aceasta este naşterea din nou. Acum, ce 
veţi face voi când voi veţi lua tot acel grup împreună, unde descoperirea 



este în armonie perfectă, şi Dumnezeu o exprimă prin Cuvântul Său, 
prin aceleaşi acţiuni, aceleaşi lucruri pe care El le-a făcut, făcând 
Cuvântul manifest? Oh, dacă Biserica doar ar cunoaşte poziţia ei. Aceea 
va fi într-o zi. Atunci, răpirea va merge (va porni) când ea va şti ce este 
aceasta. 
 

*Acum, priviţi. Acum, şi El ne-a spus nouă, „Dacă voi locuiţi în 
Mine, şi Cuvântul meu în voi, voi puteţi cere ce vreţi voi, şi se va face.” 
(Ioan.15: 7). Atunci, recunoaşteţi-vă poziţia voastră în Scriptură ca şi 
credincios. Vedeţi? Voi trebuie să vă recunoaşteţi poziţia voastră, aşa 
cum El Îşi recunoaşte poziţia Lui (Luca.24: 25-27, 44). 
 

*În patruzeci de zile de ispitire, prin Cuvântul lui Dumnezeu, El 
(Domnul nostru, Isus) a biruit. Eu vreau să punctez ceva aicea doar 
pentru câteva minute. Satan a făcut trei atacuri majore asupra Lui în 
aceste încercări (ispite). Priviţi, este întotdeauna în acele treiuri. Nu 
uitaţi acestea. El a făcut trei atacuri majore, de la cel mai mare, la cel 
mai mic. El a încercat tot ce a putut mai bine ca să-L învingă, dar EL era 
Cuvântul. Amin. Ce a folosit El? Chiar pe El Însuşi, Cuvântul. Cele trei 
atacuri majore ale lui Satan, sau asalturi asupra Lui, dar El le-a 
întâmpinat cu Cuvântul. Fiecare atac, el l-ar fi putut face cu Cuvântul 
(Priviţi la acesta acum), de la cel mai mare la cel mai mic. (Matei 4: 1-
11). 

*Mai întâi, el a făcut atacul său asupra Lui, pentru ca El să-Şi 
folosească Puterea Lui cea mare. Isus a ştiut că El era Cuvântul; El şi-a 
cunoscut poziţia Lui. Credeţi voi că El Ştia? „Eu sunt Fiul Omului.” 
(Matei.16: 13). El Îşi cunoştea poziţia Lui. Şi Satan a venit şi a vrut ca 
El să-și folosească Propria Lui putere pentru El Însuşi, ca să se 
hrănească. El a vrut ca El Însuşi să se hrănească; Lui Îi era foame. Când 
un om flămânzeşte, el este în starea să facă aproape orice. Să fure, să 
cerşească, să împrumute, orice. Vedeţi. El avea acea foame. Şi satan s-a 
folosit de acest prim mare asalt asupra Lui, ca să ia puterea Lui care I-a 
fost dată ca să biruiască, şi s-o folosească asupra Lui Însuşi. El nu a 
folosit-o pentru El Însuşi. Nu. El a folosit-o pentru alţii. Aceea este 
corect. El a folosit-o pentru alţii, nu pentru El Însuşi; aceea nu era 
pentru El. Cu toate că El ar fi putut să o facă. Cu siguranţă ar fi putut să 
o facă. Dar vedeţi voi cum ajunge diavolul? Diavolul vrea ca tu să îi dai 
atenţie. El a dat atenţie doar la ceea ce Tatăl a spus să facă. Aceea este 
corect. Dar Satan a zis, „Este scris, el va da îngerilor puterea să...” El a 



zis, „Da, dar de asemenea este scris.” Acolo sunteţi voi. Vedeţi, El a 
ştiut Cine este El. Dar Satan a... Gândul pătrunde mai adânc decât ce 
este scris. Vedeţi, este inspiraţia. Miezul este pe dinlăuntru la aceea. 
(Vedeţi voi?), ce este aceea cu adevărat. Cu toate că El ar fi putut să o 
facă, El nu a făcut-o. Dar El niciodată nu a dat importanţă la propoziţiile 
lui Satan. Acum, aici este un lucru bun. Vedeţi, câteodată satan vă poate 
lua pe voi, şi când voi gândiţi că faceţi voia lui Dumnezeu, poate să vă 
facă vouă o propunere, iar voi veţi cădea pentru aceasta. Da, domnule. 
El desigur poate. 
 
 *Un Creştin real luptă pentru poziţia lui. El trebuie să stea 
singur, el şi Dumnezeu, şi el se luptă pentru fiecare centimetru de teren, 
şi deci tu nu trebuie să-i dădăceşti pe ei în jur. (Iosua 1: 3). 
 
 *Orice ar fi aceasta, este ceea ce noi dorim. Şi eu cred că David 
era acela care spunea, „Mai bine să fiu un ştergar la uşă la casa 
Domnului, decât să locuiesc în corturile răutăţii.” (Ps.84: 11). Vedeţi 
voi? Nu contează ce este aceasta, „iau locul meu.” Câteodată tu trebuie 
să te separi de toate lucrurile dragi ţie pe pământ, pentru a putea lua 
poziţia ta la care Dumnezeu te-a chemat. Eu sunt sigur că voi puteţi citi 
printre rânduri, despre ceea ce eu vorbesc. Vedeţi? Uneori chiar cea mai 
dragă persoană de pe pământ, tu trebuie să strângi mâna cu ei pentru ca 
să-ţi iei poziţia ta în Cristos, acolo la locul unde Dumnezeu te-a chemat 
pe tine. Vedeţi? Dar ce face Dumnezeu? Te transformă pe tine de la 
ceea ce tu ai fost. Poate o fiică sau un fiu, sau orice ar fi fost, de la un 
bun membru de familie... El te-a poziţionat pe tine altundeva. Pentru că 
este felul Său de a face lucrul acela prin reînnoirea minţii spre supunere 
la Cuvântul lui Dumnezeu (Rom.12: 2), indiferent de cât ar fi preţul. 
Vedeţi? Aceste lucruri nu vin.... El nu cheamă... 
 
 *Este întreit: Mai întâi, pentru ca El să se exprime pe El însuşi 
complet: Dumnezeu în Cristos. Al doilea, ca să aibă proeminenţă prin 
acesta, în Biserica Lui (care este Trupul Lui, Mireasa). Pentru ca El să 
poată să aibă proeminenţă ca să se exprime pe El Însuşi prin ei. În 
regulă. Şi al treilea, ca să restaureze Împărăţia la poziţia ei corectă de 
unde ea a căzut prin păcat prin primul Adam, înapoi unde El a umblat în 
răcoarea serii cu poporul Lui, vorbind cu ei, având părtăşie cu ei. Şi 
acum păcatul şi moartea au fost separate din prezenţa Lui şi din întreaga 



Lui expresie. Aţi înţeles voi? Înainte de întemeierea lumii ca să exprime 
toate atributele Sale, ceea ce El era.... 
 
 *Şi acum, Cristos în Biserică, este doar făcut cunoscut. Întregul 
lucru este descoperirea lui Dumnezeu ca să o ia pe Eva înapoi la poziţia 
ei corectă iarăşi, cu soţul ei (observaţi), şi Dumnezeu este Soţul 
Bisericii, şi Biserica este Mireasa Lui.  
 

*Mireasa este parte din Mire. Şi singurul loc unde tu o vei 
recunoaşte vreodată, este să recunoşti ce parte a acelui Soţ, acelui 
Cuvânt, eşti tu, sau tu nu poţi să te recunoşti ca fiind Mireasă. Cât de 
mulţi văd acesta? Vedeţi, vedeţi? Voi trebuie să recunoaşteţi poziţia 
voastră. Tu poţi o recunoaşte pe a altcuiva. Acolo este o Mireasă, nu o 
duzină de denominaţiuni, ci O Mireasă; aceea este, cei aleşi de pe 
pământ, care sunt predestinaţi la aceea, aceia care pot recunoaşte locul 
lor în Împărăţie. 
 

*Noi suntem în marea aşteptare pentru turnarea afară a Puterii de 
Înviere a lui Dumnezeu pentru a ne aduce în recunoaşterea poziţiei 
noastre şi a locului nostru şi a responsabilităţii noastre, ca fiind oameni 
chemaţii, separaţi de lume, dedicaţi lui Dumnezeu.  
 

*Biserica nu a recunoscut ziua ei, la fel ca şi Israel înapoi în ţara 
promisă. Ea nu a ştiut cum ea a ajuns înapoi acolo. Ea doar automat a 
fost pusă înapoi acolo. De ce? Puterea naţională a pus-o pe ea în locul 
ei. Acum, eu urmează să spun ceva. Forţa naţională a pus pe Israel în 
ţara lui natală. Forţa naţională va pune biserica în consiliul mondial al 
bisericilor. Dar Puterea lui Dumnezeu va pune oamenii în Mireasă. 
Forţa lumii în partea acesta, şi forţa lumii pe partea aceea, dar Forţa lui 
Dumnezeu pe deasupra, Duhul lui Dumnezeu, care este Cuvântul lui 
Dumnezeu („Cuvântul Meu este Duh şi Viaţă” – (Ioan 6: 63) va pune 
Mireasa în locul Ei, pentru că ea va recunoaşte poziţia ei în Cuvânt; 
atunci ea este în Cristos) o va pune pe Ea în locul Ei. Nici o forţă 
naţională nu va face acesta. Doar forţa naţională a condus pe Israel în 
ţara lor. Forţa naţională a consiliului mondial al bisericilor va conduce 
pe fiecare organizaţie în el, dar Puterea lui Dumnezeu va ridica Mireasa 
în Slavă, (Rom.8: 11) afară din aceea. 

Oh, poporule, recunoaşte-ţi ziua ta, aşa cum Isus v-a avertizat, 
semnele Sodomei, şi condiţia bisericii din aceste zile (Luca.17: 26-36). 



 
*Ozia, cum a fost el un om mare, un exemplu înaintea lui Isaia 

(11Cron.26: 1-21). Dar când el a fost înălţat, atunci el a încercat să ia 
locul unui preot, a unui slujitor. Şi făcând acesta, Dumnezeu l-a lovit cu 
lepră. Şi aceea a fost o lecţie mare pentru Isaia, pentru a şti să nu se 
încreadă în nimeni decât în Dumnezeu. (Isaia.6: 1-8). Atunci el a fost în 
Templu, şi a văzut locul. Şi aceea este ceea ce eu i-am spus omului de 
afaceri. Eu am cerut fraţilor mei, să nu încerce să ia locul altcuiva decât 
a unui om de afaceri, orice este ceea la ce te-a chemat Dumnezeu să 
faci. Nu încerca să fii predicator sau să iei locul predicatorului, pentru 
că noi am avut destul timp greu păstrând linia dreaptă, oricum, şi voi o 
aveţi (o faceţi) amestecată toată. Deci, hai doar să stăm cu ceea ce 
Dumnezeu ne cheamă să fim. 
 

*Voi staţi chiar drept unde sunteţi voi. Vedeţi? Voi faceţi-vă 
munca voastră, ceea ce Dumnezeu v-a spus să faceţi. Dacă tu eşti un 
deget, tu nu poţi niciodată să fii o ureche. Dacă tu eşti o ureche, tu nu 
vei fi niciodată un nas, nas sau ochi. Vedeţi? Voi staţi în poziţia voastră. 
 

*Şi eu mă gândesc despre laici, este un lucru bun ca noi să 
încercăm să rămânem... Nu încercaţi să personificaţi pe altcineva. 
Vedeţi? Fiţi doar ceea ce sunteţi. Noi am vrea să fim toţi ca Billy 
Graham sau ca Oral Roberts. Noi toţi am vrea să fim aşa. Dar ţineţi 
minte, în Împărăţia lui Dumnezeu şi în Măreaţa Sa economie, dacă noi 
vom fi o ştergătoare de picioare la uşă, dacă acela este locul nostru noi 
vom fi doar atât de mult ca și ei. Vedeţi? Dar voi trebuie să vă menţineţi 
poziţia voastră acolo unde Cristos v-a pus. 
 
 *V-aţi gândit voi vreodată ce îl face pe un om rău? Este din 
cauză că el încearcă să satisfacă o sete pe care Dumnezeu a pus-o în 
inima lui ca să înseteze după El. (Ioan.7: 37-39). Şi atunci el încearcă să 
satisfacă aceasta cu lucruri din lume. Şi aceea niciodată nu va fi 
satisfăcută decât numai dacă ea este stinsă de Însuşi Dumnezeu, până 
când El nu vine înăuntru şi satisface acea mare tânjală şi sete în inima 
omului (Ps.42: 1-3). Acolo este doar atât de mult dintr-un om care nu se 
va umple. Nimic altceva nu va putea lua locul ei până când Dumnezeu 
ia poziţia Lui corectă (de drept) în inima omului. 
 



 *Voi aţi auzit mesajul „Încercând să faci lui Dumnezeu un 
serviciu”? David regele uns, toţi oamenii strigau şi ţipau că era corect, 
dar el niciodată nu a consultat pe profetul lui Dumnezeu (1Cron.13). Şi 
un om a murit, şi întregul lucru a fost un coşmar. Nu încercaţi să faceţi 
vreun favor lui Dumnezeu. Voi aşteptaţi până când este termenul lui 
Dumnezeu. Lăsaţi ca aceea să vină în felul Lui de a face lucrurile. „Eu 
voi începe  acest lucru mare; eu voi face acesta.” Fii atent, frate. 
 

*Şi priviţi. Chivotul în Biblie, a fost întotdeauna un tipar a 
Cuvântului pentru noi, pentru că Cuvântul lui Dumnezeu era în Chivot. 
Observaţi chivotul pe care ei l-au adus sus, priviţi cum ei au făcut-o. 
Chivotul nu era pus în poziţia originală rânduită de Dumnezeu. Acum, 
Dumnezeu a spus în urmă acolo, în legi, că trebuia—cum acesta trebuia 
făcută, cum acest chivot trebuia să fie mutat, şi cine trebuia să îl mute. 
Dar David, sub ungerea lui... Fraţii mei, să nu scăpaţi acesta. Şi surorile 
mele, să nu scăpaţi acesta. Nu contează cât de mare este ungerea 
voastră, voi trebuie să ajungeţi (să vă aşezaţi) în poziţia pregătită (pentru 
voi) de Dumnezeu. Ungerea lui David a fost în regulă, dar în a face 
acesta, el s-a entuziasmat şi a păşit dincolo de linia de limită . Ce a făcut 
el? El a trecut peste linia de graniţă. În loc să pună chivotul în poziţia lui 
originală, el l-a cărat pe un car nou şi nu peste inimile Leviţilor. El 
trebuia să fie purtat pe umerii Leviţilor, ceea ce este peste inimă, 
(Numeri 4: 1-6) Cuvântul nu este în minte; El este în inimă, nu pe un 
car nou. Ce a fost aceea? Reprezintă ceva nou ce David a făcut acolo: 
(aceea) vorbeşte despre fiecare denominaţiune care va fi vreodată. 
Cuvântul lui Dumnezeu nu este pentru a fi purtat (cărat) de prezbiterii 
naţionali sau episcopi, şi aşa mai departe, ai denominaţiunilor. Este 
botezul Duhului Sfânt în inima omului, şi nu ceva mişcare ecleziastică. 
Duhul Sfânt este comoara dragostei lui Dumnezeu în inima oamenilor, 
înspre ascultare. (Rom.5: 3-5). 
 

*Aceasta este calea. Trăiţi în aşa fel, încât dacă Dumnezeu ar 
vrea să vă folosească, El ştie exact unde să vină să vă ia. Voi sunteţi în 
poziţie, trăind o viaţă curată înaintea lui Dumnezeu; cuvintele voastre 
sunt drepte, cinstite, viaţa voastră este adevărată, dreaptă. Acela este 
felul de loc corect unde vin Îngerii. Priviţi la Elisabeta şi Zaharia, un om 
vertical onest, umblând cu totul în poruncile Domnului (Luca 1: 5-23; 
57-79). Acela este felul cum vrem noi să trăim, aşa încât atunci când 
Dumnezeu se pregăteşte să ne folosească, El zice, „Aceştia sunt poporul 



Meu. Eu pot să fac cu această biserică ceea ce Eu vreau să fac. Ei Mă 
cred. Ei stau pe Cuvântul Meu.” Vedeţi, acela este felul cum vreţi voi să 
o faceţi; să trăiţi viaţa. 
 
 *Priviţi biserica şi cum vine ea, aşa cum ea se mişcă. Doar luaţi-
o în mintea voastră, voi istoricilor, care studiaţi istoria. Priviţi la biserica 
Lutherană sub justificare, venind doar atât de proaspăt din Catolicism; 
priviţi la ea cum se mişcă. Apoi priviţi la Wesley, venind puţin mai 
aproape, în sanctificare, legănându-se în Scriptură. Priviţi drept în 
mijloc, Wesley. Apoi următorul lucru care vine era epoca Penticostală, 
şi epoca Penticostală cu restaurarea darurilor, darurile spirituale. Acum, 
priviţi la epoca care vine chiar acum către Piatra de Încheiere. Înţelegeţi 
ce vreau eu să spun? Venirea Domnului, făcându-se cunoscut. 
Dumnezeu şi toată creaţia aşteaptă pentru ca biserica, poziţional, să-şi 
găsească locul ei.  
 

*Dar vedeţi voi, este ca şi cum biserica trebuie să treacă printr-o 
sală de critici. Noi trecem prin. Voi urmează să fiţi numiţi „Holly 
Roller”, voi urmează să fiţi numiţi în tot felul. Dar dacă voi doar aţi 
putea să vă ţineţi poziţia voastră în Cristos, atunci într-o zi, El ne va 
duce în sala de celebrităţi. Dar mai întâi noi trebuie să suportăm criticii. 
Acolo este unde stă micimea noastră; acolo ea se arată. Acela care nu 
poate să sufere pedeapsa, este un copil ilegitim şi nu un copil a lui 
Dumnezeu (Evr.12: 4-11). Nu contează cât de mult el este alături de 
biserică, şi orice el a făcut, el totuşi, dacă el nu poate să suporte 
disciplinarea (pedeapsa) este un fiu ilegitim, şi el nu este un fiu real a lui 
Dumnezeu. Dar un real, original, fiu a lui Dumnezeu, lui nu-i pasă ce 
spune lumea; orice altceva este secundar. El are gândul lui la Cristos, şi 
aceea o stabileşte. Da. Orice ce spune Cristos să facă, el face. Oriunde 
merge Mielul, ei sunt cu El, oriunde. Şi atunci voi vedeţi apariţia Lui, 
Prezenţa Lui, şi ceea ce face El. El este întotdeauna cu Poporul Lui, 
Mireasa Lui. El o curtează. Într-o zi acolo urmează să fie o cină a nunţii. 
 

*Gândiţi-vă la aceasta. Dumnezeu, la ziua Cincizecimii, acel 
Stâlp de Foc a apărut în limbi de foc împărţite pe fiecare dintre ei, 
Dumnezeu împărţindu-se El Însuşi ,divizându-se pe Sine Însuşi, printre 
poporul Său (Fapt.2: 1-4). Noi am devenit Viaţa lui Dumnezeu în noi. 
Atunci noi suntem morţi faţă de lucrurile din lume (Col.3: 2-4) şi am 
înviat cu Cristos şi stăm în locurile cereşti (Efes.2: 4-7) privind în urmă 



spre locul de unde am venit. Este suficient dacă noi ne putem doar gândi 
la acesta. Şi aceasta, lasă afară presiunea, ia presiunea la o parte, când 
noi recunoaştem poziţia pe care noi o deţinem acum în Cristos prin 
primirea Duhului Sfânt—Propria Viaţă a lui Dumnezeu (Cuvântul 
grecesc „Zoe” care înseamnă Propria Viaţă a lui Dumnezeu) locuind în 
voi (Ioan.5: 24). Şi voi nu mai puteţi niciodată muri, la fel cum 
Dumnezeu nu poate muri. Noi suntem eterni ca Cel Etern (Amin), 
aşteptând pentru timpul glorios al răscumpărării trupurilor (Rom.8: 22-
23). Şi acum, noi suntem deja morţi, şi vieţile noastre sunt ascunse în 
Dumnezeu prin Cristos şi sigilate de Duhul Sfânt. Diavolul este afară 
din tablou, cu totul. Şi când noi stăm împreună în felul acesta, în 
locurile cereşti cu Cristos, în El, atunci cu siguranţă noi putem lăsa afară 
presiunea. 
 

*Ce sunt locurile cereşti? Locurile cereşti, este poziţia 
credinciosului în Cristos, acolo unde credinciosul stă în Cristos în 
locurile cereşti. 
 

*Atâta timp cât voi sunteţi în Cristos, voi sunteţi în Biblie: voi 
sunteţi în El în Biblie. Vedeţi? Atâta timp cât voi sunteţi în Cristos, 
atunci voi sunteţi în plinătatea Bibliei. Vedeţi? Voi sunteţi în plinătatea 
poziţiei voastre când voi sunteţi în Cristos. Aţi înţeles toţi aceea? 

 
*Învăţarea Bibliei este de obicei puţin primejdioasă, puţin, voi 

ştiţi, ca un fel de umblare afară pe gheaţă subţire, noi o numim. Dar noi 
doar simţim că, poate, la acest punct şi la acest timp, ar fi bine cumva, 
să aducem biserica la ceea ce eu cred, la o înţelegere completă, 
poziţional, la ceea ce noi suntem în Cristos Isus. Şi uneori eu cred că 
predicarea este un lucru minunat, dar eu cred că uneori, învăţătura 
merge dincolo de aceasta, şi într-un fel special pentru biserică. 

Acum, predicarea de obicei prinde păcătosul, îl aduce sub 
condamnare prin Cuvânt. Dar învăţătura, aduce (plasează) un om 
poziţional la ceea ce el este. Şi noi nu putem niciodată cu adevărat să 
fim în stare să avem credinţă până când, noi nu cunoaştem poziţional 
cine suntem. 
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